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Abstract (en)
A residual current device having at least one supply conductor and one return conductor which form the primary windings for a summing current
transformer, its secondary winding emitting a signal if a fault current occurs in the supply and return conductors, which signal drives a trip device
which unlatches the latching point of a latching mechanism, as a result of which contact points which are located in the supply and return conductors
are opened, the trip device having an element consisting of electrostrictive material whose one end is held in a fixed position in the switch and
whose other end, which deflects in the case of a signal, acts on the latching point. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Fehlerstromschutzschalter mit wenigstens einem Hin- und Rückleiter, die die Primärwicklungen für einen Summenstromwandler bilden, wobei
dessen Sekundärwicklung bei Auftreten eines Fehlerstromes in den Hin- und Rückleitern ein Signal abgibt, das einen Auslöser ansteuert, der die
Verklinkungsstelle eines Schaltschlosses entklinkt, wodurch in den Hin- und Rückleitern befindliche Kontaktstellen geöffnet werden, wobei der
Auslöser ein Element aus einem elektrostriktiven Material aufweist, dessen eines Ende ortsfest im Schalter festgelegt ist und dessen sich bei einem
Signal auslenkendes anderes Ende auf die Verklinkungsstelle einwirkt. <IMAGE>
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